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AnnA Slováčková
zpěvačka a herečka
Udělalo mi velkou radost několik věcí. V první řadě jsou to nové, dodělané singly, na které teď 
s kapelou vymýšlíme videoklip a které představíme na pražském koncertě 8. 4. na Kamina 
Boat, kde odstartujeme letošní sezonu. To jsou pro mě velké hnací motory. Hnací motor mi ale 
připomíná ještě nového miláčka v mé blízkosti. Jelikož jsem člověk, který je pořád na cestách 
a má rád pocit svobody, že se nemusím vázat na žádného řidiče, tak si teď užívám pohodlné 
cestování díky Suzuki S-Cross, který mi přišel do života. Je to prostorné auto, se kterým se 
můžu díky inteligentnímu pohonu všech kol vydat jak do města, tak do divočiny a nemusím 

se bát, že bych se nedostala zpátky. Už se mnou zažil dva dlouhé výlety zasněženými Alpami, a teď nás čeká 
spousta štací po ČR na koncerty, které se pomalu rozjíždějí, a věci se už snad dostanou do normálu. 

MilAn  
vlaSák
fundraiser Charity  
Česká republika
Je to úžasný pocit 
ráno vstávat a těšit se 
do práce! Možná to 
zní neuvěřitelně, ale 
já to tak mám. Každý 
den mluvím s lidmi 

a přesvědčuji je, aby udělali dobrou věc, 
aby podpořili naši práci a pomohli nám 
postarat se co nejlépe o ty, co to nemají 
v životě zrovna nejlehčí. A oni to z lásky 
k lidem udělají a darují. Přitom nám ještě 
za naši práci poděkují. Každý takový mail, 
který voní člověčinou, na nic si nehraje 
a je plný dobroty, mi vždycky udělá velkou 
radost. Je to jasný důkaz toho, že dobrých 
lidí je spousta, že se světem to ještě není tak 
hrozné jako ve zprávách, a že naše práce má 
obrovský smysl. K tomu navíc cítím takové 
permanentní vnitřní štěstí. Po pětadvaceti 
letech v reklamě, kdy jsem lidi přesvědčoval, 
aby utratili svoje peníze za něco, co sami ani 
nepotřebují, je přesvědčuji, aby je dali na to, 
co potřebují druzí. A oni to dělají. Koho by 
to netěšilo?

KristýnA Srovnalová
spisovatelka
Těší mě, že mě na otázku „Co mě těší“ napadá 
hned několik odpovědí. Těší mě, že mezi prvními 
z odpovědí mě napadl můj manžel a děti a taky 
mě těší, že já dělám radost jim. Velice mě těší, že 
po dlouhých dvou letech, nejsme domácími vězni, 
že můžeme bez ohledu na očkování do restaurací, 
bazénů a na sjezdovky. Zdánlivě normální věci, 
kterých jsme si nikdy nijak zvlášť nevážili, se 
na žebříčku hodnot ze samozřejmostí dostaly 
na top hodnotné prožitky. Covidová doba byla 
těžká a lehce nesnesitelná, frustrující i depresivní. 
Přinesla ale jedno citelné pozitivum – uvědomili 

jsme si, jak moc se radujeme z věcí 
obyčejných, protože nám byly 
(jakkoli nesmyslně) odpírány. 
Těší mě, že jsem v této nelehké 
době v sobě objevila živý pramen, 
který mě naučil těšit se z pouhého 
bytí i v době celkem neutěšené. 
Taková období mohou v životě 
přijít z nejrůznějších důvodů 
znovu. Proto v sobě zdroj vnitřní 
radosti podporujme a nenechme 
ho vyschnout! 

Co vám v poslední době udělalo 
radost a na co se těšíte? Každý 
měsíc se takhle ptáme několika 
zajímavých osobností. Protože 
pozitivních zpráv není nikdy dost!
text: MoniKa otMarová
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Podporujme 
v sobě 
zdroj vnitřní 
radosti a 
nenechme ho 
vyschnout!
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